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Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 5. oktober 2016 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 587 (Alm. del) af 28. 
september 2016 stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S) 
  

Spørgsmål 

Vil ministeren bekræfte, at man begår en fejl i beregningen bag artiklen ”Hjort: 

S vil det hele – for færre penge” (Politiken, 27. september 2016) når man 

glemmer rammen til erhvervsbeskatningsudvalget på 0,2 mia. kr. i 2020, som 

regeringen selv budgetterer med, og som Socialdemokratiet derfor også kan 

bruge til væksttiltag? 

 

Svar 

Der henvises til svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 559 (alm. del) af 21. sep-

tember, herunder følgende:   

 
”Rammen til erhvervsbeskatningsudvalget på årligt ca. 0,2 mia. kr.,  er ikke omtalt i Stol på 
Danmark og indgår således heller ikke i det beregnede råderum i Stol på Danmark (finansie-
ringsoversigten, s. 32). 
 
Det vurderes på den baggrund – og i overensstemmelse med normal praksis - at dette provenu 
heller ikke bør indgå i en vurdering af råderummet i Stol på Danmark.  
 
Såfremt det lægges til grund, at rammen til erhvervsbeskatningsudvalget prioriteres til at øge 
råderummet, vil råderummet isoleret blive forhøjet med 0,2 mia. kr. årligt.” 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Claus Hjort Frederiksen 

Finansminister 
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